
 POROČILO O IZMENJAVI – Umea, Švedska, 2. semester 

-Kako ste bili zadovoljni z izmenjavo in zakaj?  

Z izmenjavo sem bila zelo zadovljna. Bila je ena od najbolšjih izkušenj mojega življenja! Na 

Švedskem je vse zelo dobro organizirano, tudi najmnajša stvar, vsi so zelo 

prijazni in pripravljeni pomagati in vsi govorijo odlično angleščino, torej je to 

resnično dobra priložnost, da se izboljšaš v angleščini. 

-Ste imeli redna predavanja v angleščini ali samo občasne konzultacije? 

Vsa predavanja sem imela v angleščini. 

-Kako bi ocenili kakovost študija? 

Zelo dobro! Izpiti so razporejeni preko semestra in lahko jih pišeš do 6 ur. Predstavitve in seminarji, 

če slediš vsa predavanja, so zelo lahki in jih hitro opravljaš. Imela sem občutek, 

da je šolski sistem veliko bolj sproščen in ne povzroča nobenega stresa.  

-Kakšni so bili profesorji? 

Dobro pripravljeni in prijazni ter vedno pripravljeni pomagati. Všeč mi je bilo, da so bili med 

predavanji profesorji enakovredni studentom, in smo vsi skupaj razpravljali o 

snovi. 

-Bi kateri predmet/profesorja posebej pohvalili/skritizirali? 

Personality psychology je zelo dober, zanimiv in pomemben predmet! 

-Kakšni so življenjski stroški v primerjavi s temi v Sloveniji? 

Znano je, da je Švedska zelo draga in res je tako bilo. Vse je x2 več kot v Sloveniji. 

-Koliko je treba imeti za namestitev? 

Namestitev sem plačevala okrog 300 eurov na mesec – imela sem svojo sobo s svojo kopalnico in 

straniščem, kuhinja pa je bila skupna. 

-Je ustanova velika? 

Ja, je zelo velika. 



-Sprejme veliko tujih študentov? 

V Umeji je ogromno tujih študentov, ki tam opravljajo erasmus izmenjavo ali redni študij. 

-Kakšne so možnosti za druženje z domačimi in tujimi študenti? 

Možnosti za druženje so ogromne, saj je veliko tujih študentov, ki iščejo družbo kot ti! 

-Kakšno je mesto? 

Mesto je manjše a vendar zelo lepo, ker je obkroženo z naravo. Od stanovanja, kjer sem bivala 

(Area Alidhem) pa do centra mesta je bilo 15 min z avtobusom. 

-Kako je bilo poskrbljeno za obšolske dejavnosti? 

Obstaja veliko možnosti za obšolske dejavnosti. Priporočam vsem Buddy program, ki ti predstavi 

vse možne dejavnosti in ki ti nudi odgovore na vsa vprašanja. Čeprav sem šla le 

na prvo srečanje buddy programa mi je bil v ogromno pomoč, saj sem prav 

takrat spoznala najvec ljudi! 

-Kaj priporočate študentom, ki nameravajo iti na študij tja? 

Toplo priporočam Areo Alidhem, saj je študentkso območje. Vsa moja družba je živela tam, vsi smo 

si bili sosedje. 

 -Ali dovolite objavo elektronskega naslova (za druge študente, ki bi jih zanimalo več praktičnih 

podrobnosti)? 

alin.tama@hotmail.com 


